
Pædagogisk sektor møde 26/1  
Referat  
 
Godkendelse af dagsordnen 
Dagsordnen godkendt 
 
Godkendelse af referat fra sidst  
Referat godkendt 
 
Nyt fra Peter Pædagogisk ansvarlig (FOA) 
Ansættelse af Trine Moesgaard, tidligere ansat hos jobcenteret. 
Ved af lave ny forhåndsaftale på dagtilbuds området. 
Stor uenighed om indholdet samt krav omkring denne.  
Nyt møde 3/3-23. 
Det fylder meget i afdelingen, at regeringen vil fjerne st. Bededag.  
Der er planlagt demonstration d. 5/2-23. 
Dagtilbud, social og sundhed og ældreområdet vil have lavet en procedure aftale, ang. lønaftale og 
lønindplacering (Frederikshavner modellen), i så fald fagcheferne på områderne godkender dette.  
Udvalgte TR vil få en invitation til rekrutteringsmodel. 
D. 15-16/5-23 bliver der afholdt faggruppe landsmøde i pædagogisk sektor.  
Afdelingen har sammen med jobcenteret og uddannelses ansvarlige i kommunen, arbejdet sammen 
omkring at få fremmet flere uddannede pædagogiske assistenter.  
D. 26-27/1-23 bliver der afholdt KL børne og unge topmøde i Aalborg, Peter deltager. 
Peter deltager i landskonferencen for kvalitet i dagplejen d. 22-23/5-23. 
Opfølgning fra løntræf 2022.  
 
Nyt fra Fagmed 
Temadag for alle i dag og skoletilbud. 
Temadag for lokalmed udvalg for dagtilbud og skole d. 8/2-23. 
Planlægning af den årlige arbejdsmiljødrøftelse. 
Regelforenkling er blevet drøftes, er der noget i MED-aftalen som skal forenkles, afskaffes eller gøres mere 
effektive.  
 
Fremtidens dagpleje  
Jeanette har været afsted til fremtidens dagpleje.  
Lederne og dagplejepædagogerne har fået spørgeskema, da der er nogen der har en holdning om, at 
dagplejen er en svær størrelse, noget af det har været omkring økonomien.  
Høj gennemsnitsalder på dagplejere. 
Spørgsmål om hvad et uvildigt tilsyn skal indholdet, samt hvem der skal lave tilsynet.  
Dialog omkring hvordan vi får uddannet flere pædagogiske assistenter.  
Dialog omkring børn med speciale behov, følger der midler med til disse børn.  
 
Bordet rundt 
Kirsa:  
Svært med rekruttering, svært at fastholde unge nyansatte.  
Mange børn med speciale behov.  
Manglende hænder, bekymret for konsekvenserne af dette.  
 
 



Jeanette:  
Mange gæstebørn og en del der har 5 barns kontrakt.  
Mange børn som ikke holder ferie, i fx. Uge 7.  
 
Bjarne: 
Det går rigtig godt på Skivevej.  
Borgerne bliver ældre og mere plejekrævende.  
 
Joan:  
Mangel på dagplejere.  
Mange langtidssygmeldte.  
 
Cille: 
Det går fint på Kærvej.  
 
Gode ideer 
Ideer til faglig underholdning.  
Evt. lave noget med sosu sektoren. 
 
Indkomne forslag  
Ingen forslag  
 
Evt.  
Intet.  
 
Næste møde  
19/4-23 kl. 18.00 
 


